

6DAYS DUBAI

Abu Dhabi



D1 Penang - Transit - Dubai

- Departure flight from Penang Int. Airport to Dubai.

D2 Dubai (BLD)

- Photo Stop** - Burj Al Arab & Atlantis the Palm
- Monorail Entry the Palm Jumeirah**
- Bluewater Island** - Is a modern artificial island located on the coastline of Dubai, UAE. It is famous for its world's largest Ferris wheel, the Ain Dubai, luxury hotels, and extensive retail, dining and entertainment facilities.
- Desert Safari Tour** - Include with BBQ dinner & camel ride & traditional dance.

D3 Dubai - Abu Dhabi (BLD)

- Al Ain Oasis** - Located east of Abu Dhabi, the 1,200-hectare UNESCO World Heritage Site has a history of over 4,000 years and is a biodiverse area with approximately 147,000 date palm trees of more than 100 varieties.
- Al Jahili Fort and Admire the historic fort**
- Drive up to **Jebel Hafeet mountain** for breath taking views of the city and surrounding landscapes.
- Relax at the natural **Hot water Springs** in bottom of Jebel Hafeet.
- Explore the art exhibits at **Al Qattara Arts Centre**
- Proceed to Abu Dhabi

D4 Abu Dhabi (BLD)

- Sheikh Zayed Grand Mosque** - named after the country's first president, Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan
- Abu Dhabi Heritage Village** - It is an open-air museum that showcases the traditional lifestyle of the UAE. It simulates the former Bedouin village in the Abu Dhabi area, displays local handicrafts, traditional costumes and daily necessities, and allows visitors to understand the culture and history of the UAE.
- Pass by** - Emirates Palace & Corniche area.
- Dates Market**

D5 Abu Dhabi - Dubai - Transit (BD)

- Visit **Camel Farming**
- Dubai Mall** - Free time for shopping.
- Dubai Frame** - An observatory, museum, and monument in Zabeel Park, Dubai
- Global Village** - Experience over 90 cultures in one destination. Enjoy world-class entertainment, shopping, dining, and attractions at Global Village Dubai.
- Proceed to Dubai International Airport take flight back to Penang.

D6 Transit - Penang

- Transfer to airport for departure flight home

TOUR HIGHLIGHTS

- Global Village
- Jebel Hafeet Mountain
- Monorail To Jumeirah
- Dubai Frame
- Camel Farming
- Desert Safari

LOCAL DELICACY

- Local Cuisine
- Desert Safari BBQ Dinner
- Asian Cuisine
- Buffet Lunch



****Exclude Tour Leader Tipping****

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY



6天 杜拜 阿布达比



D1 檳城 - 中转 - 迪拜

- 檳城国际机场出发飞往迪拜。

D2 迪拜 (早午晚)

- 停留拍照 - 帆船酒店和棕榈岛亚特兰蒂斯酒店
- 朱美拉棕榈岛单轨列车
- 蓝水岛 - 是位于阿联酋迪拜海岸线上的一座现代化人工岛，以其世界最大的摩天轮“迪拜眼”、奢华的酒店和丰富的零售、餐饮及娱乐设施而闻名。
- 沙漠之旅 - 包括烧烤晚餐，骑骆驼及传统舞蹈。

D3 迪拜 - 阿布扎比 (早午晚)

- 艾因绿洲 - 位于阿联酋阿布扎比东部的一处占地1200公顷的联合国世界文化遗产，拥有超过4000年的历史，是一个生物多样性丰富的地区，种植了约14.7万棵椰枣树，品种达100多种。
- 参观扎哈里古堡，欣赏这座历史悠久的堡垒
- 驱车前往杰贝尔哈菲特山，欣赏城市 and 周围景观的壮丽景色。
- 在杰贝哈菲特山脚下体验天然温泉泡脚。
- 参观艾尔盖塔拉艺术中心
- 驱车前往阿布扎比

D4 阿布扎比 (早午晚)

- 谢赫扎耶德大清真寺 - 是以该国首任总统扎耶德·本·苏尔坦·阿勒纳哈扬命名
- 阿布扎比传统文化村 - 是一个展示阿联酋传统生活方式的露天博物馆，它模拟了阿布扎比地区过去贝都因人的村落，展示了当地手工艺品、传统服饰和生活用品，并让游客了解阿联酋的文化和历史。
- 途径 - 阿联酋皇宫酒店和滨海大道。
- 椰枣市场

D5 阿布扎比 - 迪拜 - 中转 (早晚)

- 参观骆驼农场
- 迪拜购物中心 - 自由购物。
- 迪拜框架 - 迪拜扎比尔公园的一座天文台、博物馆和纪念碑
- 地球村 - 站式体验超过90种文化。在迪拜地球村，尽享世界一流的娱乐、购物、餐饮和景点。
- 前往迪拜国际机场飞返檳城。

D6 中转 - 檳城

- 送往机场乘搭客机飞返家园

行程特点

- 地球村
- 杰贝尔哈菲特山
- 朱美拉棕榈岛单轨列车
- 迪拜框架
- 骆驼农场
- 沙漠之旅

美食风味餐

- 当地美食
- 烧烤晚餐加沙漠探险
- 亚洲美食
- 自助午餐



不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用